
Принципи Хелсинкија нису изгубили на ваљаности, рекао је председавајући Дачић у обраћању Панелу еминентних личности у Београду
петак, 02. октобар 2015.

„Криза у и око Украјине нагласила је трајну релевантност принципа Хелсинкија и потребу
да се они потврде, ојачају и очувају", рекао је председавајући ОЕБС-у и министар
спољних послова Републике Србије Ивица Дачић у обраћању Панелу еминентних
личности о европској безбедности као заједничком пројекту.  
„У данашњим околностима, изразито је тешко поново ојачати европску безбедност као
заједнички пројекат", рекао је Дачић. „Ипак, јасно је да међу државама учесницама и
даље постоји снажно интересовање за наставак оваквог дијалога након 2015. године, при
чему би се у обзир узеле лекције научене током процеса „Хелсинки +40", као и из
закључака овог Панела".

„Оно што нам је потребно су свеже и иновативне идеје. Прелазни извештај Панела је већ
пружио један број драгоцених препорука за помоћ у решавању изазова с којима се
суочавамо, изналазећи начине да проширимо наше напоре и бавећи се комплексношћу
рада ОЕБС", рекао је Дачић, наглашавајући снажну подршку коју Србија пружа раду
Панела.

Панел еминентних личности, који се окупио у Београду ради консултација и којим
председава Волфганг Ишингер, председавајући Минхенске безбедносне конференције,
има мандат да даје препоруке о начинима очувања европске безбедности као заједничког
пројекта. Завршни извештај панела с препорукама биће завршен уочи XXII Министарског
савета у Београду.
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